

CIT Dothan Team Awarded Certificates of YCT Level One at Kelly Springs Elementary School

On May 20 and 21, 2019, American local time, visiting scholars from Confucius Institute at Troy University Dothan campus awarded the certificates to Kelly Springs elementary school students who participated in the spring 2019 YCT. YCT is the Chinese proficiency test for non-native Chinese speaking teenagers. Totally 27 students from grade 2 to grade 5 took the test finally through students' application, teachers' recommendation, and interview by visiting scholars from CIT Dothan campus.

According to the schedule of Kelly Springs elementary school, Ms. Wang Yandong, Ms. Jiang Na and Ms. He Yan awarded certificates and participation certificates to the students of grade 3 to grade 5 on May 20 and to the students of grade 2 on May 21 respectively. Visiting scholars expressed their appreciation to the students for their enthusiasm and active participation in learning Chinese language and culture. The children who got the certificates also happily hugged the visiting scholars. Dothan team will make persistent efforts to achieve better results next year.

The award ceremony ended satisfactorily.

多森校区为 Kelly Springs 小学颁发 YCT 一级证书

美国当地时间 2019 年 5 月 20 和 21 日两天，特洛伊大学孔子学院多森教研中心为 Kelly Springs 小学参加 2019 年春季 YCT 汉语水平测试的学生颁发证书。YCT 是针对母语为非中文的青少年的中文水平考试。多森教研中心的三位访问学者通过教师推荐、学生报名以及面试等环节共选拔出二至五年级共 27 名学生参加考试。

按照 Kelly Springs 小学的时间安排，访问学者王艳东、姜娜和何艳老师于 5 月 20 日为三至五年级，21 日为二年级的考生颁发了过级证书以及奖励证书。三位访问学者对学生们学习中国语言和文化的的热情和积极参与表示了感谢。获得证书的孩子们也开心的和访问学者们拥抱。多森教研中心也将会再接再厉，争取明年取得更好的成绩。

颁奖典礼圆满结束。